

STD 093/6/2

1 Disember 2017

**ULASAN UMUM BAGI DRAF *MALAYSIAN STANDARDS* YANG SEDANG
DIBANGUNKAN, BAGI TEMPOH 1 DISEMBER 2017 HINGGA 31 JANUARI 2018**

Dengan segala hormatnya perkara di atas adalah dirujuk.

Bersama-sama ini disertakan senarai draf *Malaysian Standards* (MS) yang sedang dibangunkan dan draf pindaan ke atas *Malaysian Standards* yang telah diterbitkan seperti di **Lampiran A** untuk ulasan umum.

Draf-draf *Malaysian Standards* tersebut adalah mengenai pelbagai barangan, proses-proses dan tatasusila amalan dalam pelbagai bidang industri yang dibangunkan di bawah Jawatankuasa Standard Perindustrian (ISC) di SIRIM STS Sdn Bhd. Jadual pecahan jumlah draf-draf dan *Malaysian Standards* tersebut mengikut ISC disertakan di lampiran.

Penyediaan draf-draf *Malaysian Standards* tersebut telah dibuat oleh jawatankuasa berkaitan yang ditubuhkan di SIRIM STS Sdn Bhd yang diwakili oleh pihak industri, kementerian, agensi-agensinya kerajaan, institusi pengajian tinggi dan orang perseorangan yang pakar dalam bidang berkenaan. Sehubungan dengan itu, pihak SIRIM STS Sdn Bhd mengalu-alukan sebarang ulasan ke atas draf-draf *Malaysian Standards* tersebut.

Bagi mereka yang bukan ahli bagi mana-mana ISC, draf-draf *Malaysian Standards* yang diterima pakai (*adopted*) dari standard ISO/IEC, ASTM dan EN boleh diperolehi dengan bayaran seperti tertera (harga tidak termasuk 6% GST). Bayaran boleh dibuat secara tunai/cek dengan tambahan 10% bagi bayaran pos kepada SIRIM STS Sdn Bhd.

Tuan/puan juga boleh menyemak dokumen tersebut secara percuma dengan datang sendiri ke Jabatan Standard, Tingkat 2, Bangunan 3, SIRIM STS Sdn Bhd.

Draf-draf untuk ulasan umum boleh diperolehi daripada:

SIRIM STS Sdn Bhd
(u.p.: Jabatan Standard)
Tel: 603-55446328 / 603-55446364
Fax: 603-55108830 / 603-55446333
E-mail: stddevelop@sirim.my
Website: <http://www.smsonline.gov.my/>

Dimaklumkan juga bahawa draf-draf *Malaysian Standards* tersebut masih dalam peringkat penyediaan dan tertakluk kepada pindaan dan bukan digunakan untuk rujukan rasmi sebagai *Malaysian Standards*. Memandangkan draf-draf tersebut juga adalah **hakcipta organisasi-organisasi** yang berkenaan seperti Jabatan Standard Malaysia, ISO/IEC, ASTM dan CEN, tuan/puan adalah **dilarang** daripada membuat salinan dan mengedarkannya kepada pihak lain.

Semua ulasan hendaklah sampai ke SIRIM STS Sdn Bhd selewat-lewatnya pada:

31 JANUARI 2018

Kami juga berharap untuk mendapat kerjasama daripada pihak tuan/puan agar dapat membuat pautan laman sesawang organisasi tuan/puan kepada laman sesawang kami di <http://www.smsonline.gov.my/> bagi tujuan pemberitahuan kepada ahli pertubuhan dan organisasi tuan/puan.

Kerjasama serta sokongan tuan/puan dalam perkara ini diharap akan dapat memajukan lagi aktiviti-aktiviti standardisasi negara kita.

Sekian terima kasih.

Yang ikhlas,

Majiah Mukhtar

Ketua
Seksyen Sokongan dan Penerbitan Standard
Jabatan Standard
SIRIM STS Sdn Bhd

s.k. Pengurus Besar Kanan
 Jabatan Standard
 SIRIM STS Sdn Bhd

**JADUAL BAGI JUMLAH DRAF *MALAYSIAN STANDARDS* YANG SEDANG DIBANGUNKAN UNTUK
ULASAN UMUM BAGI TEMPOH 1 DISEMBER 2017 HINGGA 31 JANUARI 2018**

KOD ISC	TAJUK ISC	BIL. DRAF <i>MALAYSIAN STANDARDS</i> YANG SEDANG DIBANGUNKAN	BIL. DRAF PINDAAN KE ATAS <i>MALAYSIAN STANDARDS</i> YANG TELAH DITERBITKAN
A	Pertanian	1	
D	Bangunan, Pembinaan dan Kejuruteraan Awam		
E	Penjanaan, Transmisi dan Pengagihan Tenaga		
F	Kejuruteraan Mekanikal		
G	Teknologi Maklumat, Komunikasi dan Multimedia		
H	Petroleum dan Gas		
K	Pembungkusan dan Logistik		
L	Kenderaan Jalan		
M	Pencegahan dan Keselamatan Kebakaran		
N	Getah dan Barangan Getah		
P	Bahan Logam dan Barangan Separuh Siap	1	
Q	Tekstil dan Pakaian		
R	Peralatan Perubatan dan Kemudahan untuk Penjagaan Kesihatan	1	
S	Peralatan dan Aksesori Elektrik dan Elektronik		
T	Pelancongan, Pameran dan Perkhidmatan Mesra		
U	Makanan , Produk Makanan dan Keselamatan Makanan		
W	Keselamatan dan Kesihatan Pekerjaan		
Y	Pengurusan Kualiti dan Penentuan Kualiti		
Z	Pengurusan Alam Sekitar		
	Jumlah	3	0

**LIST OF DRAFT MALAYSIAN STANDARDS FOR PUBLIC COMMENT :
01/12/2017 - 31/01/2018**

ISC A : Agriculture

1. 16A014R1 Groundnuts (*Arachis hypogaea* L.) - Specification (First revision)

ISC P : Metallic Materials and Semi-Finished Products

1. 17P002R1 Prefinished flat steel products for interior/exterior building applications -
Performance requirements (First revision)

ISC R : Medical Devices and Facilities for Healthcare

1. 16R003R0 Code of practice for medical lasers